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Poštovani, 

Temeljem sastanka održanog u Splitu , dana 07.11.2017. sa predstavnicima Jadrolinije , Grad 

Supetar  dostavlja svoje primjedbe koje su rezultat života kao i informacija koje imamo od 

putnika. Molimo Vas se ove primjedbe uzmu u obzir i realiziraju u korist naših građana, 

putnika ali i gostiju: 

 Radi  produljenja turističke sezone tzv. ''ljetni vozni red'' produlji do dana 31.10.2017 

godine jer smatramo da ćete ovim putem itekako pomoći da se produlji sezona na 

otocima budući da svi hoteli rade do kraja listopada . Ovako ispada da svake godine  

zima na  otocima traje duže nego u Sibiru. 

 

 U voznom redu Jadrolinije stoji da vožnja od Supetra do Splita ili obrnuto traje 50 

minuta što nije istina, pogotovo povratak iz Splita kada putovanje ne traje nikada 

kraće od sat vremena. Ovo je posebno važno za naše stanovnike otoka Brača koji rade 

u Splitu ili drugdje na kopnu pa im svaka minuta koju manje provedu na putovanju 

znači mnogo. 

 



 Problematika pristanaka i polazak sa veza broj 20 (eventualno veza broj 23) za trajekt 

koji polazi iz Supetra u 06:30 i za popodnevne trajekte koji polaze iz Splita u 16:30 i 

18:15. 

To su linije (pogotovo ujutro u 6:30) kojima pacijenti,studenti,učenici i radnici dolaze 

u Split i za sve njih je jako bitno što prije doći do taksija,autobusa i auta kako bi 

nastavila dalje stići na radno mjesto, dogovorene termine u bolnicama, nastavu i dr. 

U tom slučaju, pristajanje na vez broj 24 i 25 je apsolutno  neprihvatljivo jer su to 

najudaljeniji vezovi koji produljuju putovanje do konačnog odredišta za 5-10 minuta. 

Putnici su mi se više puta obraćali posebno s ovim problemom te Vas kao 

gradonačelnica Grada Supetra, koja predstavlja svoje građane, a ovim pismom 

uzimam si malo za  pravo da govorim i u ime svih bračana, da izađete u susret Vašim 

putnicima te da u budućnosti pristajanje trajekata u ovim satima bude što bliže centru 

Grada Splita. 

 Udruga brački pupoljci koja radi na području otoka Brača sa djecom s posebnim 

potrebama obratila mi se sa svojim problemom te moli za Vaše razumijevanje i 

pomoć.  

Udruga roditelja djece s teškoćama u razvoju "Brački pupoljci" osnovana je 

21.03.2010. godine .Ideja osnivanja Udruge potekla je od činjenice da djeca s 

teškoćama u razvoju nisu imala gotovo nikakvu mrežu podrške na otoku Braču. 

Udruga je osnovana s ciljem unapređivanja kvalitete života, medicinske i socijalne 

zaštite djece s teškoćama u razvoju i njihovih roditelja.  

Svrha udruge je okupljanje i organiziranje roditelja djece s teškoćama u razvoju i 

drugih osoba koje imaju i žele pridonijeti podizanju kvalitete života djece. 

Njihov zahtjev je da se omogući besplatan prijevoz automobilom djeci sa teškoćama 

koji imaju terapije na kopnu , pogotovo kada uzmemo u obzir da država nije 

omogućila potrebne terapije na otoku. Cijena od 180kn (povratna karta za vozilo i 

vozača)  i tako svaki tjedan za jednu prosječnu obitelj je popriličan trošak. Grad 

Supetar također stoji na raspolaganju za sufinanciranje dijela ove karte za građane 

Grada Supetra ukoliko Vi pristanete i na djelomično oslobođenje te ću ovakvu 

inicijativu uputiti i dugim bračkim općinama. 

 Crveni križ ''Brač''  je uputio zahtjev da  se, darivateljima koji su dali krv vise od 36 

puta (muškarci) i 25 puta (žene), omogući besplatna karta (povlastica koju 

svakodnevno koriste u javnim gradskim prijevozima svih velikih gradova i to 

neograničeno).  

 Molimo Vas da ove zahtjeve ozbiljno promotrite i da nam pomognete da zajednički  

pridonesemo zadovoljstvu putnika a i da pridonesete bar malo olakšanju svakodnevnog života 

nas otočana kojima ste Vi jedina veza sa kopnom. 

Puno pozdrava i stojim na raspolaganje, 

   Gradonačelnica 

   Ivana Marković  
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